
Umsi  jaktlags  älgjaktsmöte 2017-10-08 

1. Mötet öppnades sedvanligt kl 14.07 av jaktledaren Paul Eriksson 

Ny jägare i laget Peter Sanemo hälsades välkommen. 

2. Till mötets ordförande valdes Paul Eriksson 

Till mötets sekreterare valdes Mats Seyffarth 

  Som justeringsmän för dagens protokoll valdes Andreas Dahlberg och Mattias Dahlberg. 

3. Bifogad dagordning för mötet lästes upp av ordföranden och godkändes av mötesdeltagarna. 

4. Val av styrelse ledmöter för jaktsäsongen 2017-2018 förrättades och följande beslutades: 

Paul Eriksson, Kent Dareflod och Per Persson omvaldes på två år.  

Mats Seyffarth, Kenneth Eriksson och Ove Eriksson kvarstår ett år. 

Till styrelse suppleant valdes Andreas Dalberg på ett år. 

5. Till Kassör omvaldes Dick Eriksson. Ordförande=Jaktledare och kassör tecknar gemensamt firma . 

T Till revisorer valdes Mattias Dahlberg och Linus Åkerlind för innevarande räkenskapsår. 

6. Till vice jaktledare för årets jakt valdes Ove Eriksson. 

7. Ansvariga för passen jaktår 2017-2018 bestämdes utgöras av en kommitté på tre personer .  

Till denna kommitté utsågs Kent Dareflod, Kenneth Eriksson tillsammans med Jaktledaren . 

8. Att ansvara för bränsle till elverket omvaldes Dick Eriksson 

9. Som ansvarig för ”Hotellet” omvaldes Kalle Soodla 

10. Till skjutbaneombud omvaldes Per Persson 

11. Paul Eriksson redogjorde för jaklagets ekonomiska situation och bestämdes att ingen avgift ska utgå i år.  

12. Angående rovdjur, informerade Paul att Björnjakten är avslutad.  Vid obs. av varg skall lagmedlemmarna 

på radion endast ropa ”Koppla hundarna” och därefter ringa upp Paul. §28 Är numer alltid tillämpbar, 

bevisbördan åligger inte längre jägaren för att åberopa skydda hund. Alla hundar i laget bär halsband 

med ”flärpar”. Vid obs. av björn ska hundförare kontaktas för avgörande om eventuell avbryta jakten för 

omställning till annat område. Vid skott mot älg rapportera till jaktledaren för åtgärd. 

13. Information inför årets jakt: Årets jakt i Umsi jaktlag, följer regler som gemensamt sats upp.  

Vi blir 18 personer i år samt hundarna (Siri, Nita, Doris, Nalle och Vito ).  

14. Övrig information & förhållningsregler: Tänk på säkerhet först, ladda på passet, patron ur på passet. Ha 

väl markerande färg på klädseln. På passet tänk efter skjutriktningar. På morgonen samling vid 

slakthuset kl 07.00 för eventuell passjustering. På pass 08.00. Radiokanal = 10 på nya. Vår tilldelning på 

älg är 3 stora (en tjur max6-tagg) fritt antal kalv. Rapportera omgående efter avlossat skott mot älg. Vid 

ko med två kalvar, är det ok att skjuta båda kalvarna. Storlek på älg bestäms definitivt först i slakthuset. 

Fri kalvavskjutning låt kon löpa. Kopplat till fri kalv är att skjutning av två stora kan få ske före första kalv. 

Vid 4 kalv ges en bonus vuxen och en möjlig ”drömtjur” inom ÄSOt. Jaktledarna för Mora Södra samlas 

på onsdag för genomgång och eventuella justeringar av tilldelningar. Samling efter jakt vid slakthuset. Vi 

ska gå ut och ha trevligt i skogen och sitta max fram till ca 13.00 -14.00. En ”älgobslapp” per stuga 

kommer att utdelades. Vikten av hygien redan vind urtagning poängterades ! 

15. Övriga frågor: Avgifter för nytillkommande jägare beslutades åter till 3000:- ( kan delbetalas ) 

Tag gärna med gäster men anmäl dessa till Paul. Hudarna skall saltas och till Borrbergslaget. 

PM. för älgjägare utdelades till samtliga närvarande. Per påtalade att vi ska ha kontroll på var hundarna 

är vid skott mot älg. Saltstenar finns hos Hans Eriksson.  Påtalades att undvika information via sociala 

medier och mobiltelefoner. Ove Eriksson ny slakthuschef. Nytt, en gemensam middag på onsdagen i 

slakthuset kl 18.00 Per o Mattias ansvarar för koordinering av mat. Passlottning kl 17.30 

16. Mötet avslutades 14.50. 

                                                                        Vid pennan /tangentbordet :        ________________ 

         Mats Seyffarth 

Justerat. ________________ ________________ 

    Andreas Dahlberg             Mattias Dahlberg 


